
Referat borgerpårørende møde 16.1. 24 kl. 9.30-11.30 

1. Godkendelse af referat  

godkendt 

2. Godkendelse af dagsorden 

godkendt 

3. Formanden har ordet  

Havde ikke andet end det der var dagsordens sat.  

 

4. Status fra leder på Trepas 

- Kløvercafeen ombygning 

 

Kløvercafeen er åbnet igen efter en stor ombygning. Det er blevet rigtig godt, men mangler stadig 

lige det sidste inden der holdes åbningsfest.  

 

5. Økonomi 

- 2023 til 2024(muligvis er der afsluttende budget og nyt at præsentere) 

- Præsentation af bonus for 2023  

Der blev præsenterer et ikke helt færdigt regnskab for 2023, men forventeligt med et overskud, og 

som det ser ud lige nu omkring 400.000 kr.  

Derudover en visning af, at vi i 2023 udbetalte bonus for i alt 103.722 fremmødte timer a’ 1,5 kr. i 

alt 155.583 kr. 

 

6. Tilsynsrapporter  

- Der er kommet tilsyn rapporter i slutningen af 2023, de er rundsendt til jer. Har i evt. 

kommentarer hertil.  

Der bliver lavet lidt om i tilsynsbesøget, så der hver andet år er besøg af tilsynet på alle 3 matrikler 

og hver andet år kun på håndværker/vævervej 

Enighed om at det alt i alt ser rigtig godt ud, og der er store forventninger og optimisme omkring 

nyt skriftlig system. Når det er oppe at køre, skal det præsenteres til møde i borgerpårørenderådet.  

 

 

7. Produktion og sikring heraf (vedhæftet bilag om kalkulationsregler, for dem der er ekstra 

interesseret heri) 

- Hvordan ser det ud?  

- Input til fremtidens produktion 

- Præsentation af tal for de sidste år.  

Nedenstående tal blev præsenteret til dialog om produktion. Der har været et mindre salg af varer i 

2023 sammenlignet med især 2022.  

Flere af borgerne giver også udtryk for, at i 2022 har der været så travlt, at det indimellem ikke var 

rart. Så der skal findes en balance heri. 



År Salg af varer 

Indkøb materialer 

øvrige aktivitetsafhængige 

Dusør 

ydelser med egen 

betaling 

Overskud 

uden investeringer, drift. 

Regnskov, cafe og kantine 

2020 6190000 2844000 1785000 1561000 

2021 6966000 4013000 1647000 1306000 

2022 7718000 4022000 1903000 1793000 

2023 6110000 2800000 1776000 1534000 

 

Drøfter om hvad vi er for en virksomhed, og hvad vi kan  

- For at få nye kunder. Vi har nogle, der har særligt fokus på salg og ny kunder. Samt fælles fokus 

på produktion og udvikling heraf. 

- Der er stor fokus på, at vi sammen på tværs kan mere med nogle kunder. Nogle gange kan vi 

løse en opgave ved at vi samarbejder mere på tværs af hele den beskyttede beskæftigelse. 

- Vi får ofte nye kunder igennem netværk, kundetilfredshed, samarbejdspartnere.  

Det vi gerne vil opnå er, at alle tager ansvar og kan se at deres indsats er vigtig. Der skal være stolthed i at 

gå på arbejde. Deadlines er godt, bare de ikke bliver for pressende hele tiden.  

Vi vil gerne bibeholde muligheden for at lave noget forskelligt og have forskellige afdelinger, det er også et 

valg i forhold til overskud.  

Det er vigtigt hele tiden også at have fokus på om, vi får nok for det vi laver i forhold til kalkulationer og 

fortjeneste.  

Vi balancerer imellem det at være produktionsvirksomhed og socialfagligt servicelovs tilbud.  

Der er også i personalegruppen indkaldt til dialog om fremtidens produktion. Kort herom til næste møde 

 

8. Hvad rør sig rundt, alle får ordet.  

Kløvercafeen: nyt køkken, mange kunder igen og nye medarbejdere 

El: fået et par nye kunder 

Dæk og metal: ansat ny personale Kirsten, der har været mange dæk kunder i vinter 

Pakkemontagen: ide at lave evaluering af julegaver, sættes på til næste møde. Dejligt med 

arbejdsopgaver på kryds og tværs af afdelinger. Så alle kan prøve noget forskelligt. Dejligt at opleve 

hvor mange, der kommer på rundvisning og er imponeret over, hvad vi er for et sted. Det har været 

dejligt med stor medindflydelse i forbindelse med ansættelse af 2 nye personaler. Der er startet 2 

nye personaler. Charlotte fastansat, Anton vikariat 

Kantinen: alt går godt, der er stadig travlt og vil nok altid være i en kantine, hvor mange hver dag 

gerne vil spise.  

Regnskoven: stille periode lige nu med få udeopgaver. De har nogle der er på lageret og hjælpe. De 

opgaver, de har er nogle projekter, hvor få kan være med af gangen. Mangler lidt noget 

vinterproduktion.  

 



9. Åbningstider i de forskellige afdelinger. Hvad siger i til hvis afprøve at åbne kl. 7.30 i nogle 

afdelinger i en periode. 

Der er flere medarbejdere, der enten pga. bus eller er stået op, står og venter på at komme i gang. 

Og samtidig er der færre om eftermiddagen. Så vil høre om vi forsøgsvis må prøve at åbne 7.30 i 

nogle afdelinger. Det betyder ikke, at man skal komme, og ej heller ingen, der ikke kan beholde 

deres nuværende arbejdstid.  

Det vil være helt okay at arbejde videre med. Lone tager med tilbage til personalet, for at se 

hvordan og hvornår vi vil kunne gøre det.  

 

10. Møder 2024  

 

April 

August 

Mødes 1 time før mødemed udvalg d. 30. september 

November 

Lone finder tider og indkalder  

 

11. arrangementer  

- Jubilæum Trepas 15. maj ønsker til afvikling, bliver i stedet for åbent hus  

- Valg af nye til udvalg i 2024, hvad gør vi bedst? Næstformand, valg?  

- Møde med udvalget mandag d. 30. september 2024  

 

Jubilæum: afholdes åbent hus om dagen, ønske om vi kan fejre på restaurant eller lign for 

medarbejdere. Der skal være valg til borgerpårørende af pårørende den dag. 2 er på valg: Magrethe 

og Henning  

 

Der laves om så Ann. Peter L og Lissy først er på valg i 2025. det vil sige pakkemontagen, el og 

kløvercafeen skal have valg i år.  

Karen er på valg hos personale i år. Der vælges ny til personalemøde. 

 

Peter L overtager som næstformand.  

 

Nogle tilkendegivet, at når man arbejder i flere afdelinger. Kun har mulighed for at deltage i en 

afdelings udflugter. Det er rimeligt, at det er sådan det er.  

Kunne det være en ide at høre TV midtvest om de ville komme på besøg, måske til vores jubilæum. 

 

12. Evt.  

 

Næste møde: evaluering julegaver. 

 

Der er blevet efterspurgt boller tirsdag og frugt om torsdagen. Mulighed for at købe i kantinen. 

Tanja og Lissy går tilbage og undersøge, hvor stor interessen vil være for at købe.  

 

Tilbagemelding på produktionsmøde  

 


